
Tisvilde Kystsikringslag Vest for Holløse 

Referat af best.møde 19.11.2015 

Mødet blev holdt hos Kjeld, NS 32. 

 

Deltagere:  Gerd 

 Kjeld 

Ulander 

Eva 

Peter 

 

 

1. Erik Biering ønsker at ophøre som rådgiver pr. 31.12.2015, eller tidligere. Enighed om at vi afslutter 

samarbejdet nu.  

Tak til Erik for mange års samarbejde.  

 

2. Som sidste opgave har Erik B. skrevet til Kystdirektoratet om tilladelse til at reparere Øst-enden. En 

del at reparationen gik på at fylde flere sten bag skræntbeskyttelsen, da denne havde sat sig. Dette 

blev nægtet, idet det blev betragtet som nyanlæggelse og ikke reparation. 

Gerd har siden haft kontakt med Anni Lassen, Kystdirektoratet. Hun har så igen talt med teknisk 

afdeling. Denne vurdering står ved magt, og hvis vi ønsker at fylde op med flere sten, skal der 

ansøges.  

 

3. Som afløser for Erik B. til at bistå med papirarbejdet i forbindelse med ansøgningen, samt evt. 

rådgivning med arbejdet, har han foreslået, at vi kontakter Leif Christensen, Kikhavn Dige- og 

Kystsikringslag, som får råd fra firmaet Niras.  

Gerd vil kontakte Leif Christensen, og herefter Niras med henblik på priser, og gennemgang af 

strækningen. 

 

4. Bortset fra ønsket om at fylde op med flere sten, som kræver ansøgning, kan vi hurtigst muligt gå i 

gang med at rette skræntfoden op i den mest østlige ende. Derudover kan vi rette bølgebrydere og 

høfder op. Skræntfoden på hele strækningen skal gås efter, idet der muligvis skal fyldes efter med 

beton i den vestlige del (det ”gamle” glacis), og der kan være sten, der skal flyttes for at rette det 
østlige stykke op efter stormen ”Bodil”.  

Til det arbejde skal vi have kontakt til Zøllner, idet man stadig ikke kan benytte nedkørslen ved 

Helene Kilde.  

Kjeld og Ulander vil aftale nærmere med Zøllner. 

 

 

Gerd 

 

 

 


